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9 Ιανουάριου 2003 
ώρα: 23.30

Ο Προεδρεύων του Ευρωπαϊκού Συμβουλίου Πρωθυπουργός Κώστας 
Σημίτης, μετά το πέρας της μουσικής εκδήλωσης στο Μέγαρο 
Μουσικής Αθηνών για την έναρξη της Ελληνικής Προεδρίας (στην 
οποία παρέστησαν ο Πρόεδρος της Ευρωπαϊκής Επιτροπής Romano 
Prodi και τα μέλη της COMMISSION) απάντησε στην ακόλουθη 
ερώτηση δημοσιογράφου του γερμανικού τηλεοπτικού σταθμού ZDF.

(ανεπίσημη μετάφραση από τη γερμανική γλώσσα)

ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Κύριε Πρόεδρε του Ευρωπαϊκού Συμβουλίου, κύριε 
Πρωθυπουργέ της Ελλάδος, ένας πιθανός πόλεμος στο Ιράκ μπορεί να 
δημιουργήσει δυσκολίες στις επιδιώξεις της Ελληνικής Προεδρίας;

ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΣ: Φυσικά, το ενδεχόμενο ενός πολέμου στο Ιράκ είναι ένα 
θέμα μεγάλης σημασίας. Η Προεδρία και η Ευρωπαϊκή Ένωση θα πρέπει να 
εξετάσουν τις συνέπειες αυτού του γεγονότος, εφ’ όσον συμβεί. Και φυσικά 
θα πρέπει να κάνουμε μια προσπάθεια ώστε να μη γίνει πόλεμος, να 
εφαρμοσθούν οι αποφάσεις του Συμβουλίου Ασφαλείας και να έχει η Ένωση 
μια ενιαία γραμμή.

Ωστόσο, θέλω να τονίσω ευθύς εξαρχής ότι θα ήταν εντελώς λάθος το να 
λέγαμε πως σε περίπτωση πολεμικής σύρραξης, όλες οι υπόλοιπες 
δραστηριότητες διακόπτονται. Κάθε άλλο μάλιστα, διότι η Ένωση έχει να 
αντιμετωπίσει μεγάλα προβλήματα. Για παράδειγμα, θα πρέπει να 
ασχοληθεί με την οικονομική πολιτική της, θα πρέπει να εξετάσει πώς θα 
ενισχύσει την ανταγωνιστικότητά της και θα πρέπει επίσης να σκέπτεται το 
μέλλον της Ευρώπης.

Και θα ήταν μέγα σφάλμα το να λέγαμε ότι πρώτα θα τελειώσουμε με το 
θέμα του Ιράκ και μετά να δούμε τι θα κάνουμε στη συνέχεια. Θα πρέπει να 
αναλάβουμε δράση, πράγμα το οποίο θα κάνουμε, γιατί αυτό είναι το 
καθήκον της Προεδρίας.

Σας ευχαριστώ.


